
 

  
 
 

  
  
  

Referat Studienævn for Audiologopædi   
  
  
Dato og tidspunkt: 16. august 2021, kl. 13:15 – 16:15 
Lokale: Lysningen st. / Zoom-møde 
Til stede: Jesper Schmidt () (JS), Laila Kjærbæk (LK), Maja Louise Runa Jensen (MLRJ), Laura Nyholm 

Jakobsen (LNJ), Rineke Brouwer (RB), Sarah Færch Hansen (SFH), Thomas O. Madsen (TOM),  
Afbud fra: Mette Wiese Nygaard, Signe Bojsen Jepsen, Heidi Christensen 
Referat sendt til  
orientering til: Sharon Millar, Jesper Tinggaard Svenden 
Referent:  Dorte Cohrt Nebel 
 
  

  
Punkter til drøftelse  
1 Godkendelse af dagsorden 16. august 2021 
2 Godkendelse af referat 21. juni 2021 
3 Meddelelser 
 3a Studienævnsformanden 
 3b De studerende 
 3c Sekretariatet 
4 Merit- og dispensationsansøgninger 
 Behandling af indkomne studenteransøgninger - SAGA 
5 Sager til behandling: Eksamen 
 Ingen sager til behandling 
6 Sager til behandling: Undervisning 
 Ingen sager til behandling 
7 Sager til behandling: Studieordninger 
 Ingen sager til behandling 
8 Sager til behandling: Kvalitetspolitik 
 8a Undervisningsevaluering: Stemmelidelser 
 8b Evalueringsrapport F21 
 8c Årshjul 
9 Andre sager til behandling 
 9a Studiegenstart 
 9b Annuum 2021 
 9c Ansøgning om midler til specialeposter 
 9d Ansøgning om midler til oplægsholdere 
 9e Ansøgning om midler til gæsteforelæser 
 9f Høring - Vademecum 2023 
 9g Forslag til ændring af Kommissorium for Aftagerpanel 
10 Eventuelt 
 Eventuelt 
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Ad pkt. 1  
Mødet blev indledt med en kort navnerunde, da det var første fysiske møde. Heref-
ter blev dagsordenen for 16. august godkendt.   
 
Ad pkt. 2  
Referat fra 21. juni 2021 var godkendt via skriftlig høring.   
  
Ad pkt. 3  

a. Formanden:   
- Orienterede om status på optag: 38 har søgt ind på kandidatuddannel-

sen, 25 har takket ja tak, 1 er afvist, og resten har takket nej til en stu-
dieplads. På bacheloruddannelsen har 161 søgt ind, 56 fået tilbudt en 
plads, og 48 har takket ja tak til en studieplads, 4 har takket nej tak, og 
resten har ikke svaret.  

- Oplyste, at fakultetet har iværksat arbejdet med Uddannelsesrejsen, 
som i samarbejde med SDU RIO danner grundlag for nye tiltag eller et 
eftersyn af eksisterende aktiviteter og indsatser i forhold til employabi-
litet.  

- Informerede om, at fakultetet har meddelt den nye studienævnsstruk-
tur, som gælder fra 1. januar 2022. Studienævn for Audiologopædi bli-
ver ikke berørt af dette. Studienævn for Pædagogik bliver lagt sammen 
med Filosofisk Studienævn. Faggruppen Sundhedskommunikation (ISK) 
har fået tilbudt en observatørpost i det nye studienævn, idet der ikke 
bliver plads til et egentligt medlem, da Pædagogik får tildelt 3 og Filo-
sofi får tildelt 2 pladser.  

b. De studerende  
- havde forslag fra Fagrådet vedr. Studiegenstart, som er et selvstæn-

digt punkt 9a) på dagsordenen. 
c. Sekretariatet: 

- Oplyste, at behandling af Studiemiljøundersøgelsen bliver udskudt til 
september-mødet, da det lovede materiale ikke var modtaget.  

Ad pkt. 4  
Der blev behandlet 8 ansøgninger, hvoraf 3 var formandsbehandlet.  Se fortroligt re-
ferat.   
  
Ad pkt. 5  
Ingen sager til behandling   
  
Ad pkt. 6  
Ingen sager til behandling   
  
Ad pkt. 7  
Ingen sager til behandling 
  
Ad pkt. 8  
a) Studienævnet godkendte undervisningsevalueringen for Stemmelidelser med 

bemærkning om at evalueringen ikke var kommenteret af underviser.  
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b) Studienævnet udfærdigede og godkendte Evalueringsrapporten for uddannel-
serne på mødet. 

c) Studienævnet besluttede at udsætte behandling af punkt 8c til næste møde 
(13.09.21)  

  
Ad pkt. 9   
a) De studerende viderebragte to forslag fra Fagrådet: 1) webinar om DLD v/Doro-

thy Bishop; og 2) tegnsprogskursus. Det blev besluttet at studienævnet er vær-
ter for en studiegenstartsfest fredag den 15. oktober der indledes med at vi 
sammen ser webinaret om DLD v/ Dorothy Bishop (Thomas bestiller). Det blev 
besluttet at studienævnet afholder et planlægningsmøde vedr. Studiegenstart 
den 31. august.  

b) Studienævnet besluttede at udsætte behandling af punkt 9b) til næste møde 
13.09.21).  

c) Studienævnet bevilgede de ansøgte midler til specialeposter.  
d) Studienævnet bevilgede midler til gaver til 3 oplægsholdere i forbindelse med 

Børne- og voksenaudiologi. 
e) Studienævnet bevilgede midler til gaver 3 gæster i forbindelse med Introduk-

tion til Audiologopædi. Studienævnet kan ikke bevilge midler til honorar eller 
transport til gæsteforelæsere ifm. skemalagt undervisning.  

f) Studienævnet drøftede ændringer i Vademecum 2023. LK har sammenfattet 
høringssvar.     

g) Studienævnet godkendte det fremsendte forslag til Kommissorium for Aftager-
panel med en enkelt rettelse vedr. uddannelserne. 
  

Ad pkt. 10  
-  
  
  
Næste møde afholdes mandag 13. september 2021, kl. 13:15 – 16:15 i Lysningen, 
stuen   
  
  
   
  
  

Laila Kjærbæk  
Kons. Studienævnsformand            /           Dorte Cohrt Nebel  

                                      Studienævnssekretær  
  
  

 
 
 


